
  Styremøte 2-2019 
 

Dato: Tirsdag 05.02.2019 kl 2000 
Sted: Hjemme hos Reidun 
Til stede fra styret: Ketil, Reidun, Joachim, Monica, Arild, Hilde, Raymon og Katinka 
Fraværende: Jomar 
Innkalt på mail 28/1 og sms 5/2 
 
Nye saker: 
 
11/19 Godkjenning av siste referat 1-2019 
Enstemmig godkjent 
 
12/19 Evaluering GF og styrearbeid 
Generalforsamlingen gikk veldig greit. Gode tilbakemeldinger både på gjennomføringen og 
årsberetningen. 
 
Dette er første møte med det nye styret, og Ketil går gjennom litt hvordan styret jobber. 
Innkalling av styremøter skjer på mail/messengergruppe/sms. 
Alle må være flinke til å bidra, slik at ikke mye av arbeidet faller på noen få. 
Det er stor takhøyde og rom for diskusjon. Ved evt. avstemminger føyer man seg for 
flertallet, og står bak den avgjørelsen. 
Man sitter i styret for å fremme klubbens interesser, ikke sine egne. 
 
13/19 Evaluering travfest 2. februar 
Vellykket fest. Fikk gode tilbakemeldinger både på arrangementet og maten, som ble levert 
av Vinge. 
Økonomisk gikk vi i pluss   
 
14/19 GF 7/2 og referat fra styremøte i region 27/1 
På GF stiller: Joachim, Arild, Hilde, Raymon og Katinka. Ketil er der som leder i region. 
 
På styremøte møtte Arild for Ørland Travklubb, da Ketil var der som leder. 
Arild refererte fra møtet; 
Økonomien er god. 
Utdelingen til ponni, som tidligere har vært under GF, blir fom i år et eget arrangement. 
Ponniutdelingen er satt til fredag 8/2 kl 1900 på Bjugn Travarena. 
Det ble diskutert hva årsberetningen til region bør inneholde. 
I fjor ble det vedtatt på GF at man skulle ta et prøveår med krans i Fosen Grand Prix, 
istedenfor pokal. Dette var vellykket, og styret foreslår at man fortsetter med dette. Det vil 
også bli krans i Mini Gand Prix. FGP kjøres på Bjugn Travarena 17. august. 
Årets travhester blir Roxy Lady og Eidshaugdjerven. Årets travponnier blir Scorpan CC og 
Tarkan. 
Medlemskontingenten foreslås til 2000,- for første kjøring, og 500,- for hver ekstra kjøring. 
Valgkomiteens innstilling: 
Leder: Reidun Fremstad 
Vara for leder: Ketil Oksvold 
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Vara til valgkomiteen i MNTF: Arne Jakobsen 
Medlem valgkomiteen: Monica Tessem 
Kasserer: Inger E. Stjern 
Revisorer: Bjørn Schei og Asbjørn Hellem. Vara: Ivar Hellem 
Sekretær: Torild Smith-Olsen 
Ponniansvarlig: Ponnigruppe med 1 ansvarlig fra hver klubb. Her er det også forslag på Trond 
Stoum. 
 
15/19 Utstilling 2019. Invitasjon, premier 
Invitasjon på Facebook og hjemmeside. Samme mal som i fjor, med samme rabatter. Katinka 
legger ut. 
Premier: Gule sløyfer og sølvskjeer har vi.  
Mønstringspremie 2 stk: leietau i lær med skilt «dagens mønstrer» 
Trekningspremie 2 stk: leietau i lær med skilt «utstilling Skoglund Travbane» 
Katinka ordner med premier. 
 
16/19 Blomstergave ifm runddag 
Vi gir blomster til alle betalende medlemmer som fyller 50, 60, 70 osv. 
Katinka ordner med dette. 
 
17/19 Status leieavtale gapahuker/utebokser 
Det forhandles litt om leiepris. 
Vi tilbyr nå uteboksene for 200 kr per boks per mnd, slik de er nå uten strøm og vann. 
 
Vedr leie i stall 2 er leietaker villig til å betale for de to innerste boksene om vi setter opp 
fronter.  
 
I avtalen med leietaker må det tilføyes at gammelvekta må ryddes til hver kjøring, da dette 
også er omkledningsrom for kuskene som kommer. 
 
Vedr. fronter på de to boksene i stall 2, så tar vi dette på dugnad. 
Arild sjekker pris på kodelås til døra til gammelvekta. 
 
18/19 Status forsikring og regnskapssystem 
Arild har vært i kontakt med Eika. Det blir en befaring på anlegget nå det blir mindre snø. 
 
Joachim har sjekket priser på ulike regnskapssystemer. Valget falt på Visma e-accounting til 
99,-/mnd med tilgang for 2 brukere. 
 
Eventuelt: 
19/19 Vi må få satt på pumpe på døra til varmestua. Arild sjekker pris. 
 
20/19 Ponnilandsleir; det søkes om støtte for gjennomføring av ponnilandsleiren. Det er 
minimum 3000,- per travlag. Ørland Travklubb vil gi støtte på 10 000,-. 
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21/19 Gjennomføring av travkjøring; mer fokus på ponnitrav og ponnikusker, tiltrekke og 
holde på publikum. Forslag til hva som kan gjøres: 
Kjøre ponniløpene som senere løp. 
Pauseunderholdning med f.eks duell med tandemvogner. 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 
 
 


